
ZADVOR
V četrtck 5. junija sc jc v salonu

gostilne Kovač v Sostrcm sestal raz-
širjcni vaški odbor SZDL Scstanka
sc jc udelcžilo piek 30 občanov, pa
tadi predsednik ter tajnik KS.
Najprej stno izvolili delovnega pred-
sednika in tajnika, nato pa smo pre-
šli na obravnavo domačih komunal-
nih problemov. Obravnavali smo
tnožnosti za izdelavo dolgoročncga
komunalno-utbanističnega pro-
grama, tako da bi svojc naselje v
bodoče lažje urcjali. Žal pa takega
dolgoročnega programa šc ni
mogoče sestaviti, ker naseljc Sostro
urbanistično ni obdelano in pred-
tfavlja še vedno rezervat. V tem
naselju je tudi cela ,,črna ulica",
kjer imajo občani polcg tezav z
vodo in elektriko tudi težavc s hiš-
nimi številkami. Predlagali so, naj se
že cnkrat Jasno pove, kaj je predvi-
deno oz. moč graditi na tem ob-
močju in kako bo v bodoče mogoče
sestavljati dolgoletni perspektivni
progiam kiajevnega razvoja. Nadalje
smo obravnavali čistočo v nasclju in
ugotovili, da je to dokaj trd prob-
lem, ki ga bo mogoče rešiti samo-
inciativno in s pomočjo JCS. Najprej
bo treba očistiti okolje, saj je danes
vse polno in povsod dosti odpadkov.
Javni odvoz smcti ni urejen, ker so
pred leti rekli na vprašanje, ali so za
organiziian odvoz smiti: Nočemo!
Zdaj pa se jim zdi, da to ni bilo
prav. Samoiniciativno bodo zbrali
več interesentov za smetnjake in to
sporočili komunalnemu podjetju
,,Ljubljana", naj organiziia odvoz
smeti. Očistiti bo Ireba tudi kanal
ob cesti, ki je zamašen, vanj pa
nekateri kmetje še vedno spuščajo
gnojnico. Temu želimo napiaviti
konec! Kmalu je trcba očistiti, last-
nike gnojišč pa opozarjati, da tako
ne grc več naprej. Opozorili smo
tudi, da je na dclu Sostrske ceste
počUa vodovodna cev in da voda
spodkopava asfaltno cestišče. Na-
dalje smo postavili vprašanje glede
omejitve prometa na nekateriti delih
Sosterske ceste, ter rekonstrukcije
litijske ceste od Sostrega proti
Besnici, ker je sedanja makedamska
cesta v zimskem času vedno blatna,
poleti pa prašna, tako da občanom,
ki žive ob njej, dela resnc težave.
Izrazili smo pripravljenost, da bi
tudi sami kaj prispevali k rekon-
strukciji tega kosa ccste. Govorili
smo še o drugih problemih, ki peste
občane tega naselja. Razprava in
piedlogi so bili realni, kajti nikomur
ni vsecno, kako bo v bodoče z
naseljem. Taka inciativa je vedno
dobrodošla.

V petek 6. junija so se v rekreacij-
skem centru v Zadvoru zbrali želez-
ničarji z Železniške postaje Zalog.
Udeležba je bila precejšnja: okoli
100. Najpiej so izvolili nckatcre

samoupravne organc in razpravljali o
svojih problemih, nato pa sc je začel
drugi dcl z zabavo in piknikora. Vse
potrebno za tako srečanje je pripra-
vilo Turistično društvo Zadvor. Na
koncu so ugotovili, da je bilo vse v
najlepšem redu in da jim je tak
način zelo všeč.

V četrtek 5. junija sta se v Za-
dvoru sestali delegaciji SIS in svet
KS. Razpravljali so o predlogu za
ugotovitcv skupnosti za nafto in
plin in skleniii pristopiti k tej skup-
nosti. Za delcgata v skupnost so
izbiali Lidijo Svetek, za podpisnika
samoupravnega sporazuma pa
pooblastili tajnika KS. Zal pa je bila
udeležba slaba in se moramo upravi-
čeno vpiašati, zakaj taka nezaintere-
siranost članov delegacije in članov
sveta KS.
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